



DER SECHSTAGELAUF

KUUDEN PÄIVÄN JUOKSU / SIX DAY RUN

Langstreckenlauf als transzendente Erfahrung: Seit 1870 gibt es den Sechstageslauf schon, an dem der Läufer Ashprihanal für das „Sri Chinmoy Marathon-Team“ startet. Nur eine Meile ist der Rundkurs lang – und damit kürzer als so manches Mantra.

Long-distance running as a transcendental experience: the runner Ashprihanal is running for the „Sri Chinmoy Marathon-Team“ at the six-day-run, which exists since 1870. The course measures one mile, making it shorter than many mantras.

Mika Taanila, geboren 1965, ist Videokünstler und seit 1983 Dokumentarfilmregisseur. 1999 war er mit „Futuro“, 2005 mit „Optical Sounds“ bei den NFL vertreten.

Mika Taanila, born in 1965, is a video artist and a documentary filmmaker since 1983. He participated at NFL with „Futuro“ in 1999 and with „Optical Sounds“ in 2005.

Finnland 2013, 15 Min., engl. OF

R: Mika Taanila B: Mika Taanila K: Jussi Eerola P: Lasse Saarinen, Cilla Werning, Kinotar Ltd F: The Finnish Film Foundation

Do 31.10.
23:15h
CS2



DER TRAUM VOM STEINADLER

DRØMMEN OM KONGEØRNEREN / DREAMING OF THE GOLDEN EAGLE

Für die Brüder Axel Emil (11), Eivind (10) und Eirik (8) dreht sich alles im Leben um Vögel. Fast den ganzen Tag sind sie draußen im Wald und halten Ausschau nach ihnen. Nur einen Vogel haben sie noch nicht fotografieren können: den Steinadler, einen der großen Vögel in Norwegen. Der Film geht mit den Jungen auf Jagd.

The brothers Axel Emil (13), Eivind (10) and Eirik (8) are obsessed with nature and birds. They are out in the forest almost every day to take pictures and look for birds. But there is one bird they have not seen yet: the golden eagle, one of Norway's largest birds. In this feel-good nature documentary we follow the brothers on their hunt to see the golden eagle.

Benjamin Ree ist Freier Journalist und Dokumentarfilmer. Er arbeitet für das norwegische Fernsehen NRK und als Korrespondent für Reuters TV.

Benjamin Ree is a freelance journalist and documentary filmmaker. He works for Norwegian television (NRK) and as Norwegian correspondent for Reuters TV.

Norwegen 2012, 8 Min., norweg. OF, engl. UT, ab 6

R: Benjamin Ree B: Benjamin Ree K: Arnt Berget, Benjamin Ree P: Benjamin Ree, Ree-Produksjoner F: Norwegian Film Institute

Mi 30.10.
11:15h
CS2

Sa 2.11.
11:00h
Koki

So 3.11.
14:15h
CS6